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Månadsmöte LMS 221006 
Närvarande: Bengt Busk, Åke Andersson, Erik Johansson, Lars -Erik Kronberg, Bo 

Söderberg, Erol Halilovic, Viktor Norrback, Urban Brissman, Niklas Blidberg, Linda 

Sakofall, Milton Vallberg 

§ 1  Mötets öppnande: 

 Till mötesordförande valdes  Bengt Busk, som hälsade välkommen och förklarade mötet    

öppnat.  Till  sekreterare valdes  Linda  Sakofall. 

§ 2   Föregående protokoll: 

 Inget att ta upp, förra mötet inställt 

Önskemål om att protokoll läggs ut på hemsidan framkommer, även att denna uppdateras 

kontinuerligt. Vem ansvarar för detta? 

§ 3  Information från sektionerna: 

a) Folkrace 

Dåligt engagemang på DynamitenDet händer inget i sektionen 

Förslag om att bjuda in andra klubbar till samarbete, såsom Sunnansjö MK, Grangärde RRC, 

Bärke MK. Niklas Blidberg kollar med sektionen. 

Problemen har bland annat varit att det kommer in för få eller inga anmälningar till tävlingar. 

Krossasfalt finns på plats på Dynamiten för att kunna bättra på banan. 

 

b) Rally 

11/2 arrangeras en rallytävling, 3 sträckor – två gånger 

Ansökan för detta är inlämnad. 

 

c) MC 

Det körs mycket både tävlingar och träningar, men från den 8/10 kommer Björnhyttan att 

vara stängd en period framöver. 

 

d) Offroad 

Mycket träningar, dåligt med övrig info 

 

e) Virtuella anläggningen 

Spelen är borta, ingen vet vart dessa finns därav ingen aktivitet. 

 

f) Dubbelkommando-bilen 

Står på Dynamiten och är en stor tillgång för klubben men används ej. 

 

g) Säkerhet & miljö 

Mika är engagerad och var på Nattkröken 

 

h) Ekonomi 

Det är kämpigt för klubben, de senaste 2-4 åren har klubben gått back minst 200.000:- 

Det är dåligt med engagerade medlemmar, det är viktigt att få ungdomar engagerade i 

lubben. 
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§ 4  Skrivelse rapport: 

Åke har i uppdrag att köra gamla pärmar  till Länsarkivet i Falun, det är ett 10-tal pärmar 

 men det fattas en del protokoll. 

 

§ 5  Nya medlemmar: 

Inga nya ansökningar. 

 

§ 6    KURSER: 

Inget att rapportera. 

§ 7   Övriga  frågor: 

På fråga om skulder på vår fastighet blev svaret att det är finns ett lån på  

ca. 90.000:- kvar att betala på fastigheten. 

  

§ 8     Aslutning: 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Sekreterare:  Ordförande 

………………………………  …………………………………… 

Linda Sakofall  Bengt  Busk 


